
Protokół Nr LIX/23
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 28 września 2023r.

LIX Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:26 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Artur Brandys
– Joanna Kalus-Grzegorzek
– Jan Spendel

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr LIX/720-732/23.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 15 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Lechosława Łukasik oraz 
Radnego Stanisława Wycisło. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego 
Lechosława Łukasik.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Piotr Szola, Stanisław Wycisło



NIEOBECNI (6) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Teresa Potysz, Jan
Spendel, Mateusz Szweda

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z LVIII Sesji.
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy.
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił, że:

• zakończono prace termomodernizacyjne obiektu Szkoły Podstawowej Nr 6, wznoszone 
są ściany na obiekcie przedszkola,

• złożono wniosek o dofinansowanie z Programu Polski Ład do rozbudowy Szkoły 
Podstawowej  Nr 3,

•  trwa wykonanie dokumentacji projektowej sieci kanalizacyjnej w Orzeszu-Jaśkowicach,

• przekazano teren budowy i rozpoczęto roboty budowlane boiska wielofunkcyjnego przy 
ul.Skośnej,

• zakończono termomodernizację dachów w Szkole Podstawowej Nr 7 i Nr 9,

• otrzymano dofinansowanie do wniosku dot. montażu pompy ciepła i instalacji 
fotowoltaicznej na budynku Przedszkola Nr 5,

• złożono wniosek w programie Polski Ład na wymianę 992 sztuk opraw 
nieenergooszczędnych na oprawy typu LED oświetlenia ulicznego,

• wystąpiono wraz z Wójtem Gminy Ornontowice o rozszerzenie metropolii. 

Na posiedzenie dotarła Radna Teresa Potysz – 16 osób obecnych. 

Radni poruszyli sprawy:

• harmonogramu prac na DW nr 925. Zauważyli, że miasto powinno być wcześniej 
informowane, a nie tylko 7 dni przed planowanym rozpoczęciem prac.

Przewodniczący zwrócił uwagę, aby wszystkie wiadomości na temat remontu 
zamieszczać niezwłocznie na stronie internetowej, aby mieszkańcy mieli informację na 
bieżąco.



• przebudowy DW nr 928 i planowanym objeździe przez sołectwo Zgoń.

Burmistrz poinformował, że dyskutowano w tej sprawie na zebraniu wiejskim w Zgoniu i
wystosował do Starosty Powiatu Mikołowskiego pismo, że nie ma możliwości, aby na 
orzeskich drogach odbywał się ruch, taki jak odbywa się drogą nr 928, ze względu na 
parametry i brak chodnika oraz poboczy. Dodał, że odbyło się spotkanie w Starostwie 
Powiatowym w tym temacie i Starostwo podtrzymało to stanowisko. Dopowiedział, że 
wykonawca musi szukać innego objazdu z wykorzystaniem dróg krajowych,

• remontu ul.Powstańców - dlaczego przy robotach droga nie została poszerzona, nie 
zamontowano krawężników i pojawiła się zatoczka na tej ulicy,

• bezpłatnej komunikacji autobusowej m.in. do centrum przesiadkowego. 

Na posiedzenie dotarli Radni: Wojciech Dudek i Mateusz Szweda – 18 osób obecnych na sali. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych.
Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych zostało 
Radnym wcześniej przesłane i proponuje przejść do zadawania pytań. 

Odpowiadając na zadane pytania wyjaśniono, że:

- planowane zakończenie rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 6 o dziewięcioodziałowe 
przedszkole to marzec 2025r., zaś boiska przy ul.Skośnej 23 listopada 2023r.,

- nie udało się pozyskać środków zewnętrznych na renowację wieży ciśnień. Zadanie może być 
realizowane ze środków własnych pod warunkiem ich zabezpieczenia w budżecie,

- inwestor centrum handlowego w Orzeszu otrzymał pozwolenie na budowę i wkrótce 
inwestycja powinna się rozpocząć,

- mieszkańcy będą mogli wypowiedzieć się w temacie zagospodarowania terenu za sklepem 
Netto,

- obecnie projektowane jest oświetlenie przy ul.Tyskiej, ul.Przy Lesie, ul.Jagodowej. Realizacja 
dodatkowego zadania jakim byłoby oświetlenie przy ul.Małej ewentualnie będzie możliwa w 
przyszłym roku,

- ze względu na brak instalacji zasilającej na końcu ul.Ligonia zostanie postawiona lampa 
solarna. 

6. Uchwały:
a) Pojęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na
lata 2023-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.



Głosowano w sprawie:
pojęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2023-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie na 2023 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

c) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany Uchwały Nr 
XVI/183/20 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 30 stycznia 2020r. w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta Orzesze na 
lata 2020-2024
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany Uchwały Nr XVI/183/20 
Rady Miejskiej Orzesze z dnia 30 stycznia 2020r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta Orzesze na lata 2020-2024. 



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

d) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul.Bocznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Bocznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul.Cmentarnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Cmentarnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul.Piaskowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Piaskowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul.Sadowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Sadowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 



Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonych przy ul.Dolnej, ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 
przy ul.Dolnej, ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości dotychczasowym Dzierżawcom
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości dotychczasowym Dzierżawcom. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel



j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 
gruntowej przejazdu i przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej 
przejazdu i przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

7. Wybory ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Mikołowie
Sekretarz Miasta poinformowała, że Zespół ds. oceny kandydatów na ławników spotkał się 20 
września 2023r. Powiedziała, że opiniowano dwie kandydatury do Sądu Okręgowego w 
Katowicach i jedną do Sądu Rejonowego w Mikołowie. Dodała, że wszystkie kandydatury 
otrzymały pozytywną opinię Zespołu. Dopowiedziała, że Zespół pozytywnie zaopiniował 
również Regulamin głosowania w wyborach do ławników do sądów powszechnych. 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 
sądów powszechnych

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 



Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej
Przewodniczący powiedział, że do przeprowadzenia wyborów na ławników konieczne jest 
powołanie Komisji Skrutacyjnej. Radni zaproponowali do Komisji Skrutacyjnej Radnego 
Rajmunda Gazda, Radnego Damiana Mrowiec oraz Radnego Piotra Szola. 

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Skrutacyjnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

c) przeprowadzenie głosowania tajnego

d) ogłoszenie wyników poprzez odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej oraz uchwał
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Rajmund Gazda odczytał protokoły z 
przeprowadzonych głosowań na ławników do Sądów Okręgowego w Katowicach i Rejonowego 
w Mikołowie oraz uchwały Rady Miejskiej. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji działających przy Radzie Miejskiej za I półrocze 
2023 roku
Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetu za I półrocze 2023r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel



Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za I półrocze 2023r.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Miasta za I półrocze 2023r. . 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2023r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel



9. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął LIX Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

                                                       Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                                      mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


